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Referat 
Bestyrelsesmøde den 14. maj 2024 

 
 
Til stede.  Erland, Inglev, John, Dorthe, Kim, Ivan, Ole 
 
Fraværende:  - 
 

Sekretær:  Conny 
 

 

 
1. Godkendelse af Referat fra seneste møde 

 
 Referatet blev godkendt og underskrevet.  

 
 Opfølgning af tjekliste 

 
 Punkterne blev gennemgået og listen revideret.     
 
 Dorthe spørger Knud om ledige datoer til fællestræning – 1 dag i en weekend, og 

kontoret sender info ud.   
 
 Kim tjekker om elektrikeren har være her og trukket ledningen over loftet 

(energioptimering).  
 

Inglev er stadig i fuld gang med at søge fonde til robotter og el.  
 

2. Økonomi  
 

Gennemgang af balancen  
 
Balancen ser fin ud.  
 
Restanceliste 
Ca. 16.000,- kr. på restancelisten.  
 
Der er nu tegnet en syge- ulykkesforsikring for medarbejderne, som dækker fra dag 
2.  
 

3. Sponsorer 
 
Ole gav en status på igangværende sponsorforhandlinger.  

 
Et medlem har påpeget, at vores sponsorstavle i gården ser lidt ’tynd’ ud. Ikke alle 
sponsorer ønsker at få skilt på tavlen.  
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Inglev spørger Spar Nord om de vil være interesseret i at få et stort skilt op på en af 
de tomme sider.  
Sponsortavlen trænger til rengøring.  
 

4. Affaldssortering 
 
Det går ikke så godt med affaldssorteringen. De seneste 14 dage er der blevet 
smidt mere og mere affald på banen, og affaldet i diverse beholdere er blandet 
sammen, så derfor sætter Ivan og John15 skraldespande ud igen inden den 18. 
maj. Kontoret laver klistermærker. Er sket. Tages op igen på næste møde.  
 
Café 
 
Tilstandsrapport 
 
Bane- og husudvalg har været på ’inspektion’ i Cafeen. Det, der ifølge kontrakten, 
hører under Bane-og husudvalget bliver udbedret. Punkterne fremgår af bane- og 
husudvalgets seneste referat.  
Erland/Else-Marie fjerner ukrudt på terrassen.    
 
Markiser 
 
Ole Iversen har udfærdiget et favorabelt tilbud på markiser til Cafeen.   Inglev 
sender en ansøgning afsted på selve markisen. Dertil kommer en ramme i 
galvaniseret stål, som vi også skal prøve at finde en sponsor til.  
 
Får vi nye markiser, skal vi nok også have nye haveborde- og stole på et tidspunkt, 
men det bliver i så fald først i 2025, og vi skal finde en sponsor.  

 
5. Oplæg venskabsklub Wales 

 
Det er ikke nødvendigt med et oplæg herom. Vi har indgået en gensidig aftale m. 
Wales om at være venskabsklub.  
 

6. Bookgolf.dk 
 
Man kan nu booke tider på par-3 banen, selvom man ikke har et medlemsnummer. 
Det er allerede oprettet i vores system. Kontoret har sat opslag op herom på 
facebook. 
 

7. Golf.dk  
 
Hører ind under punkt 7.  
 

8. Nyt fra udvalgene 
 
Bane- og husudvalg:  
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Tidligere bestyrelsesbeslutning om, at waste areas fremtidigt skal være 
græsbunkers (Hul 8 + 13) skal implementeres nu. 
 
15. juni er der arbejdsdag for få indkaldte for at få ordnet forskellige vigtige ting.  
 
Begynder- og rekruttering: 6 nye er startet på hold 2.  
 
Junior: Juniorliste afleveret til kontoret.  

 
9. Indkomne ideer og forslag fra medlemmer  

 
Et medlem har sendt et forslag, om at medlemmer må tage en gæst med til Harre 
Vig til reduceret greenfee. 
Det blev besluttet, at medlemmer af Harre Vig Golfklub kan tage 1 gæst med hver, i 
samme bold, til en greenfee på 250 kr. Gæsten/medlemmet skal selv rette prisen 
ned på betalingsanlægget i gangen. Ordningen gælder alle dage, og træder i kraft 
med det samme. Denne rabatordning kan ikke kombineres med andre rabataftaler. 
Info herom er sendt til medlemmerne. 
 

10. Eventuelt 
 
John gjorde opmærksom på, at der desværre tit er ’rod’ i bagrummet. Bags står 
forkert og mangler køller, eller der er forkerte køller i baggen. 
Det er vigtigt, at udlånte golfbags skal afleveres indenfor døren til venstre i 
trærammen til gennemsyn inden de kommer ind i selve bagrummet igen. Kontoret 
laver et mere synligt skilt.  
 
Den 19.6. kl. 17 er der Bestyrelsesmatch m. Skive i Skive, 9 huller. Erland, Inglev, 
Ivan, Ole og måske John deltager.  
 
Den 21. maj var der et lille personalearrangement fra Skov på Par-3 banen. Erland 
og Ivan hjalp dem til rette.  
 
Faktura kan sendes til Salling Efterskole. 
 
300 kr. kontingent til nybegynderne bibeholdes på nuværende betingelser.  

 
 

Næste møde tirsdag den 11. juni 2024 kl. 17:00 
 

 


